

NordArt 2016

www.nordart.de



Davide Balossi

Italien/Italy

Davide Balossi wurde 1979 in Merate (Lecco) geboren. Nach dem Studium der Vermessungs- und Innenarchitektur in Lecco besuchte er die Fachschule für Holzbildhauer in St. Ulrich in Gröden (2005–2009). 2008 erlangte er den Titel des Holzbildhauers und besuchte danach die Klassen für "Malerei nach der Natur", "Figuratives Modellieren" und "Holzschnitt" am Kunstinstitut Ferdinand Demetz in St. Ulrich. Neben seinem bevorzugten Material Holz arbeitet er auch in Gips, Lehm und Zement. Er hat an verschiedenen Wettbewerben und Ausstellungen in Italien und im Ausland teilgenommen und lebt und arbeitet in Pontida (Bergamo) und Brivio (Lecco).

Davide Balossi was born in Merate (Lecco) in 1979. After graduating in Surveying and Interior Design in Lecco, he attended the Vocational School for wood sculptors in Ortisei, Val Gardena (2005–2009). In 2008 he obtained the title of wood sculptor and attended the classes of painting from alive, figure modeling and engraving at the Art Institute Ferdinand Demetz of Ortisei. In addition to wood, the material that he prefers, his works are also made of plaster, clay and cement. He has participated in several competitions and exhibitions in Italy and abroad. He lives and works in Pontida (Bergamo) and Brivio (Lecco).



Wer weiß ..., 2015, Wallnuss, Acryl, 176 x 46 x 46 cm • **Auf mir**, 2014, Lindenholz, Platanenholz, Nusschalen, Acryl, 202 x 60 x 56 cm
Who knows ..., 2015, walnut, acrylic, 176 x 46 x 46 cm • **On me**, 2014, limewood, lacewood, nutshell, acrylic, 202 x 60 x 56 cm